
Motionssvar -sektionens styrelse
28 mars 2016

Motionssvar
Motion angående Flickor-på-Teknis-ansvarig på

Bakgrund

Det är fullt rimligt att -sektionen ska bidra lika mycket som andra sektioner till eventet. Även om
det, som nämns i motionen, inte är överdrivet hög arbetsbelastning i nuläget, kan det vara bra att ha
stöd från någon annan på sektionen. Det är dessutom rimligt att en policy speglar den verksamhet som
bedrivs och vice versa. Eftersom vi inte har några planer på att ändra på subventionerna för sittningar,
bör regeldokumenten uppdateras.

Yrkande

Vi yrkar därför

att bifalla motionen i sin helhet

I sektionsstyrelsens tjänst,

Niklas Lundström
Utbildningsminister


